
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 35 (L 151), som Sund-
hedsudvalget har stillet til indenrigs- og sund-
hedsministeren den 21. april 2006 
 

Spørgsmål 35: 
"Er det korrekt forstået, at de nye mere skånsomme behandlingsformer 

medfører, at der næsten ikke bliver æg til overs til nedfrysning?" 

 

Svar: 
Jeg har bedt om en udtalelse fra Sundhedsstyrelsen, der har oplyst følgen-

de: 

 

”Det er korrekt, at jo mere skånsom hormonstimulationen er, jo færre æg vil 

der i gennemsnit kunne udtages, og dermed også kunne nedfryses færre. 

Til orientering kan som supplement oplyses, at ved almindelig IVF-

behandling er det i dag kun muligt at nedfryse æg hos omkring hvert tredje 

par.” 

 

Jeg kan henholde mig til styrelsens oplysninger. 
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